

Referat fra Bestyrelsesmøde Skanderborg Golfklub.

Tidspunkt: onsdag d. 23.04.2025. kl. 17.00 – 20.00

Tilstede: CM Stig, Knud Bonde, Erik Ericon – on line, Michael Viskum, Bjarne Alstrup, Lisbeth Søby, Ulla Henriksen og Diana Steffensen

Afbud: Michael Simonsen

Velkommen til ny bestyrelse og til bestyrelsesmødet. Lars deltager ikke som suppleant fremover.

Erik har sendt en del materiale fra DGU-mødet og Knud foreslår, at disse gennemgås på næste møde ved Erik. Der skal en koordinering til, det vil foregå ved en drøftelse af temaer fra materialet på kommende møde.

Stig foreslår, at dagsordenen sendes ud før. Det blev besluttet, at dagsordenen skal sendes ud en uge forinden. Punkter fra medlemmerne skal sendes til Knud senest tirsdag aften forinden udsendelse.

Kommunikationen i bestyrelsen; alle skal grundlæggende besvare alle mails. Dog kan mail-skriveren i en mail "graduere"/adressere direkte til de, man ønsker et svar fra. Dvs. ved i det primære adressefelt at anføre de personer, man ønsker et svar fra - og sætte de øvrige modtagere på cc til info. Er man således på cc, behøver man ikke besvare, men man KAN godt, hvis man har noget på hjerte.

Ad 1. Orientering fra kontoret, der er meget administrativt, der skal klares ved årets opstart; ØGR har stor succes- Kvinder og golf, - mænd og golf med 15 mænd, Stig har opgjort, at der er en del medlemmer under 30 år.

Gennemgang af medlemsoversigten ved Stig – der er en gennemsnitsalder på nye medlemmer der er igang er 50 år, det ser lovende ud. Shoppen er der ligeledes gang i med en stor omsætning. Cafeen er i gang og Stig er i dialog med Cafeen.

En opfordring fra CM og bestyrelsen er, at såfremt der opleves en utilfredshed vedrørende Cafeen skal det enkelte medlem selv kontakte personalet. Joachim er kommet hertil på grund af travlhed og Charlotte er i Vejen.

Spørgsmål om fastholdelse af nye medlemmer; dette tages med på kommende møde. Lisbet gives adgang til DGU-business intelligence og vil sammen med Stig undersøge om, der er forhold der kunne have relevans for den kommende undersøgelse og spørgsmål dertil.

Ad 2. Regnskabet ser godt ud pr. 1. kvartal 2025. Det ser ud til, at udgifterne holder og at budgettet kan holdes. Greenfee tilbuddet gælder i juli måned og forventes som planlagt, bestyrelsen har planlagt dette, der kommer reklamer på Facebook, i aviserne og på hjemmesiden. Spørgsmål til forventet regnskab som allerede er afklaret med et tilbageløb fra Stig om forventede udgifter i september og oktober måned om klubhusdriften. Hvert kvartal vil bestyrelsen gennemgå budgettet.

Ad 3. Strategi – status handlingsplaner. Knud gennemgår processen bagud og fremad. Hvilken strategi skal vi have og hvordan skal det foregå? Skal vi ændre mål og retninger? Hvornår skal vi inddrage medlemmerne?

Vi gennemgår handlingsplanerne, hvad har vi arbejdet med og hvad skal vi arbejde videre med, hvad skal vi tage fat på og hvilke nye ting skal der arbejdes med? Dette foregår i en afklarende og kritisk drøftelse med spørgsmål fra bestyrelsen og tilbageløb fra formand og bestyrelse.

Fremad vil handlingsplanen se anderledes ud og med direkte harmoni til dokumentet mål og retning. Det drøftes på maj mødet med alles perspektiver og ideer.

Diana etablerer et dokument, der viser status på ovenstående. Præsenteres op til maj mødet.

Ad 4. Gennemgang alle udvalg, status og kontaktperson i bestyrelsen

- Juniorudvalget ved Stig holder turnering næste weekend; juniorrangliste turnering.
- Nyt fra Smuksakkere ved Diana
- Eliteudvalg ved Stig, der har været opstart; de har tider mandag og har 6 sponsorer på plads. Vi satser på oprykning på begge hold.
- Sponsor ved Stig; budgettet holder. Til efteråret vil der komme ændringer på kontingentsiden. Skal der laves et sponsorudvalg, det blev besluttet at det er en fællesopgave at komme med emner og deltage på Stigs anmodning.
- Nyt fra Rekrutteringsudvalg ved Diana
- Klub 37 + ved Stig, Svend Erik Valde er formand
- Baneudvalg ved Bjarne. Baneudvalgets årsplan lægger Bjarne på baneudvalget's hjemmeside, så kan alle se den der.
- Turneringsudvalg ved Michael og Lisbeth
- Husudvalg ved Stig og Bjarne
- Fondsudvalg ved Knud, der er desværre kommet afslag på en ansøgning om 2 buggies. Gennemgang af fondsansøgninger- se referat fra marts møde. Alle medlemmer og udvalg kan komme med ønsker til fondsudvalget.

Ad 5. E5 regel, status/beslutning ved Stig, den fastholdes efter anbefaling fra regeludvalg.

Ad 6. Næste møder 28.05 og den 25.06

Ad 7.Eventuelt.

- Kan der sættes urlås på boldmaskinen? Det undersøger Stig.
- Har DGU kursus for nye bestyrelsesmedlemmer? Det har de.
- På hjemmesiden er der mange forkortelser, og der blev stillet et spørgsmål til referater, det fordrer bestyrelsens opmærksomhed omkring ensartethed og forventninger.

Referent 30.4 2025 Diana Steffensen